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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi t kívánnak tenni a kialakult gyógyszerhiány problémájának megoldása érdekében?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Kiss Péter Miniszterelnöki
Hivatalt vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük_

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban számos gyógyszerkészítmény hiánycikké vált a patikákban .
2004. július 1-től 15 százalékkal emelkedni fognak a termelői gyógyszerárak, amelyre a piac
szereplői saját érdekeiknek megfelelően reagálnak . Sajnálatos módon felvásárlási pánik van
kialakulóban, a z e lmúlt a apokban 15-20 s zázalékkal e melkedett m eg a gyógyszert v ásárlók
száma. A gyógyszertárak tömegesen panaszkodnak, hogy leadott rendelésüknek mindössze
10-30 százaléka teljesül, ezért nem tudják a betegeknek a kért gyógyszereiket kiadni .

Kérdezzük tisztelt Miniszter úrtól :

Mit kívánnak tenni a kialakult helyzet megoldása érdekében?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . június 24 .

S meczi Gabhe a
Fidesz- Magyar Polgári Szövetné

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség

o

Kérdés

. Frajna Imre
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség


	page 1

